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OK.0002.2.7.2022 

Protokół nr XLVII/36 

sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu, 

która odbyła się 22 czerwca 2022 r. w godz. od 16:00 do 17:00 

w Urzędzie Gminy Miłosław 

Ad 1 

Przewodniczący Dawid Strzelczyk otworzył XLVII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu. 

Powitał panie i panów radnych, podpisanych na liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu, Burmistrza Gminy Miłosław Huberta Gruszczyńskiego, panią sekretarz Anitę 

Kraskę, panią skarbnik Jolantę Litkę, zastępcę skarbnika panią Wioletę Włodarczak, pana 

mecenasa Łukasza Słomę, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, panie 

i panów sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców oraz przedstawicieli prasy. 

Następnie przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na tabletach, 

gdyż to uprawnia ich do uczestniczenia w dalszej części posiedzenia. Stwierdził, że w sesji 

bierze udział 12 radnych, co stanowi quorum. 

W dalszej kolejności przewodniczący poinformował, że obrady sesji są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad 2 

Przewodniczący D. Strzelczyk zaprezentował porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej 

w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności nieruchomości położonych 

w Miłosławiu, rejon Stawu Pawelskiego; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego 

w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego 

w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy; 

d) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego na terenie Zespołu 

Przyrodniczo-Krajobrazowego „Pradolina Miłosławska”; 

e) zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa wielkopolskiego; 
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f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Enea Operator  

Sp. z o.o.; 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r.; 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2022–2030. 

7. Udzielenie Burmistrzowi Gminy wotum zaufania: 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy Miłosław za 2021 rok; 

b) debata nad raportem o stanie gminy Miłosław za 2021 rok; 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Miłosław wotum 

zaufania; 

8. Udzielenie Burmistrzowi Gminy absolutorium za wykonanie budżetu Gminy 

w 2021 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy w 2021 r. wraz 

z informacją o stanie mienia Gminy; 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Miłosław za 2021 rok; 

c) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej dotyczącym wykonania budżetu 

wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium; 

d) zapoznanie z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu: 

 o przedłożonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu; 

 o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium; 

e) podjęcie uchwał w sprawach: 

 zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miłosław za 2021 rok wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy w 2021 roku; 

 udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Miłosław. 

9. Pytania i wnioski radnych. 

10. Wolne głosy i informacje. 

11. Zamknięcie sesji. 

Ad 3 

Jak poinformował pan przewodniczący, protokół poprzedniej sesji został zwyczajowo 

wyłożony w biurze Rady oraz udostępniony radnym w programie eSesja. Do wymienionego 

protokołu nie wniesiono żadnych uwag. W przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska,  

12 głosami „za”, zatwierdziła protokół XLVII sesji. 

Ad 4 

Przechodząc do punktu obejmującego informację Przewodniczącego Rady o działalności 

Rady Miejskiej w Miłosławiu w okresie międzysesyjnym, pan D. Strzelczyk zaznaczył, że 

informacja ta została radnym udostępniona w programie eSesja. Stanowi ona załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. Radni nie wnieśli do powyższej informacji żadnych uwag. 

Ad 5 

W tym punkcie przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie pana burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym oraz informacja z wykonania uchwał Rady 
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Miejskiej również zostały dostarczone radnym wcześniej za pośrednictwem programu eSesja. 

Sprawozdanie i informacja stanowią odpowiednio załączniki nr 3 i 4 do protokołu. 

Radny A. Wnuk, nawiązując do sprawozdania, w którym była mowa o powołaniu Komisji 

Stypendialnej, poprosił pana burmistrza o przybliżenie zasad, na jakich są przyznawane 

stypendia i w jakiej wysokości. 

Burmistrz poinformował, że stypendia przyznawane są najzdolniejszym uczniom, zgodnie 

z uchwałą Rady Miejskiej z 2019 roku. Minimalna średnia wymagana do otrzymania takiego 

stypendium to 5,21. W tym roku 110 uczniów otrzyma stypendium w wysokości 350 zł, 

a dwie uczennice, które uzyskały średnią ocen 6,0 – 500 zł. 

Ad 6 

Projekty uchwał w podpunktach a–f przedstawiła pani sekretarz A. Krasaka. 

a) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

własności nieruchomości położonych w Miłosławiu, rejon Stawu Pawelskiego. 

Pani sekretarz poinformowała, że wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie od Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa prawa własności nieruchomości położonych w Miłosławiu 

obręb Miłosław, gm. Miłosław, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 808/64, 

808/75, 808/76, 808/84, 808/85, 808/86, 808/93, 808/94, 808/98, 808/101, 808/103, 808/113, 

808/125, 808/126. 

Przedmiotowe działki wykorzystywane są jako drogi albo ciągi pieszych i stanowią 

kontynuację dróg gminnych w rejonie Stawu Pawelskiego. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/403/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności 

nieruchomości położonych w Miłosławiu, rejon Stawu Pawelskiego jednomyślnie – 12 

głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie 

od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Pani sekretarz poinformowała, że wyraża się zgodę na zawarcie z dotychczasowym najemcą 

na okres 1 roku kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego (garaż o powierzchni 18,96 m²) 

położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej. Wyraża się też zgodę na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/404/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 
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c) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie 

od przetargowego trybu zawarcia umowy. Pani sekretarz poinformowała, że tutaj podobnie 

jak w poprzedniej uchwale wyraża się zgodę na zawarcie z dotychczasowym najemcą na 

okres 1 roku kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego (garaż o powierzchni 17,34 m²) 

położonego przy ul. Miłosławskiej 48 w Orzechowie. Wyraża się też zgodę na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/405/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

d) Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu 

publicznego na terenie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego „Pradolina Miłosławska”. Pani 

sekretarz poinformowała, że realizacja inwestycji celu publicznego polegająca na budowie 

trzech słupów kablowych SN 15 kV oraz linii kablowych SN 15 kV w m. Bugaj, działki 

oznaczone nr ewid. 95/40, 95/38, 95/14 oraz części działek nr ewid. 84/1, 95/39, 95/30, 95/10, 

96, 158/2 w części jest zlokalizowana na obszarze Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego 

„Pradolina Miłosławska”, na którym obowiązują zakazy. Ustawa o ochronie przyrody 

dopuszcza zastosowanie odstępstwa od ww. zakazów po uzgodnieniu realizacji inwestycji 

celu publicznego z organem ustanawiającym daną formę ochrony przyrody. W naszym 

wypadku tym organem jest Rada Miejska w Miłosławiu. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/406/22 w sprawie uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego na 

terenie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego „Pradolina Miłosławska” jednomyślnie – 12 

głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

e) Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego 

województwa wielkopolskiego. Pani sekretarz poinformowała, że opiniuje się pozytywnie 

projekt Audytu krajobrazowego województwa wielkopolskiego, który został przekazany 

radnym do wglądu w programie eSesja. Uchwała została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/407/22 w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 

wielkopolskiego jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Enea Operator Sp. z o.o. Pani sekretarz poinformowała, że wyraża się zgodę 
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na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność gminy 

Miłosław, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki: 

 w Mikuszewie są to działki numer: 49/2, 140/2, 144, 34, 4/2, 49/1, 56, 64. 

 w Kozubcu są to działki numer: 145/2, 151 i 87/3. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/408/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

Enea Operator Sp. z o.o. jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

g) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

przedstawiła pani skarbnik J. Litka. Poinformowała, że uchwała była szczegółowo omówiona 

podczas wspólnego posiedzenia komisji, dlatego przypomniała tylko najważniejsze 

informacje: 

 kwota dochodów ulega zmniejszeniu o 1 129 048,63 zł, 

 kwota dochodów po zmianie – 46 373 180,51 zł, 

 wydatki ulegają zmniejszeniu o 2 569 546,63 zł, 

 kwota wydatków po zmianie – 52 774 413,69 zł, 

 deficyt po zmianach – 6 401 233,18 zł, 

 kwota przychodów ulega zmniejszeniu o 1 440 498,00 zł z tytułu kredytów, 

 kwota przychodów po zmianach – 7 922 394,18 zł, 

 kwota rozchodów nie ulega zmianie – 1 521 161,00 zł. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/409/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. jednomyślnie – 12 

głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

h) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miłosław na lata 2022–2030 przedstawiła pani skarbnik J. Litka. Poinformowała, że uchwała 

również była szczegółowo omówiona podczas wspólnego posiedzenia komisji. Wieloletnia 

Prognoza Finansowa została dostosowana do wartości przedstawionych w zmianie 

budżetowej: 

 dochody zmniejszono o 1 119 387,27 zł, 

 wydatki zmniejszono o 2 559 885,27 zł, 

 deficyt po zmianach – 6 401 233,18 zł, 

 kwoty przychodów zmniejszono o 1 440 498,00 zł. 

W przedsięwzięciach dodano przedsięwzięcie pod nazwą „Budowa kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Bagatelka wraz z infrastrukturą drogową”. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/410/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na 

lata 2022–2030 jednomyślnie – 12 głosami „za”.. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Ad 7 

a) Raport o stanie gminy Miłosław za 2021 rok przedstawił Burmistrz Gminy 

H. Gruszczyński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo! 

W dniu 27 maja przekazałem do Rady Miejskiej w Miłosławiu „Raport o stanie gminy 

Miłosław za 2021 rok”. Przedmiotowy raport jest również dostępny na stronie internetowej 

Urzędu Gminy. Zawiera on najważniejsze informacje na temat działań oraz ich rezultatów 

w poszczególnych dziedzinach zadań samorządu. Wg artykułu 28 ustęp 2 ustawy 

o samorządzie gminnym raport powinien obejmować podsumowanie działalności Burmistrza 

w roku poprzednim, a w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady 

gminy i budżetu obywatelskiego. Analogicznie do wspomnianego artykułu „Raport o stanie 

gminy Miłosław za 2021 rok” zawiera odpowiednie działy tematyczne. Nie będę ich tutaj 

szczegółowo przedstawiał, ponieważ raport jest dostępny dla każdego zainteresowanego, 

również mieszkańcy mogli się z nim zapoznać. Przytoczę może tylko kilka najważniejszych 

kwestii. Jedną z nich są finanse, które w 2021 roku kształtowały się następująco. Dochody po 

zmianach, po całym roku wykonane zostały w kwocie blisko 58 mln zł. Natomiast wydatki na 

koniec roku wykonane zostały w kwocie 54 500 000 zł. Na uwagę również zasługuje fakt, że 

zmniejsza się zadłużenie gminy, a zwiększa się poziom wolnych środków. I tak na koniec roku 

2021 zadłużenie wynosiło 7 750 000 zł z czego, tutaj trzeba podkreślić, większa część, bo 

blisko 4 mln zł są to kredyty zaciągnięte w latach 2010–2014 i będziemy je spłacać do 2027 

roku. W 2021 roku zrealizowaliśmy wiele inwestycji na terenie całej gminy. Ja tu wymienię 

kilkanaście tych, które myślę, widoczne były dla każdego i dla wszystkich mieszkańców. 

Dokończyliśmy rewitalizację rynku w Miłosławiu. Utwardziliśmy w zeszłym roku  

drogi w: Książnie, Skotnikach, Biechowie, Czeszewie oraz Orzechowie – ul. Rzeczna. 

W Czeszewie były dwie ulice utwardzane. Dokończyliśmy chodniki w Miłosławiu ulica 

Różowa i Ogrodowa. Wspólnie z powiatem wrzesińskim rozpoczęliśmy modernizację 

ul. Dworcowej. Powiat przekazał materiał, nasi pracownicy wykonali prace. Doświetliliśmy 

osiedle nad Stawem Pawelskim nowoczesnym oświetleniem ledowym – 33 lampy. Ulice: 

Chełmońskiego, Wyczółkowskiego, Matejki, Malczewskiego. Doposażone zostały place zabaw 

w miejscowościach: Czeszewo, Mikuszewo, Nowa Wieś Podgórna, Kozubiec, Rudki, Bugaj, 

Pałczyn, Lipie, Skotniki, Biechowo i Miłosław. Dofinansowaliśmy również z budżetu gminy 

remont Powiatowej Sceny Kultury „Zamkowa” w Miłosławiu. Remont przeprowadzał powiat 

wrzesiński, ale ze względu na brak pełnej kwoty, która była niezbędna do remontu tej sceny, 

Zarząd Powiatu Wrzesińskiego zwrócił się do Gminy Miłosław z prośbą o dofinansowanie 

wykonania remontu. Dokonaliśmy remontu łazienek w szkole podstawowej w Orzechowie. 

Renowacja pomnika Juliusza Słowackiego w Miłosławiu. Remont świetlicy wiejskiej 

w Czeszewie z przeznaczeniem na Klub Seniora. Basen w Orzechowie. Tutaj trzeba podkreślić 

ogromne zaangażowanie prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz kierownika 

Jarosława Płocińskiego, którzy, można powiedzieć, przez trzy miesiące walczyli od rana do 

wieczora, żeby basen został uruchomiony z końcem czerwca. Gmina pozyskała środki 

zewnętrzne na remont basenu z odzyskanego VAT-u, który pochodził z lat poprzednich. 

Również dzieci z terenu całej gminy otrzymały bezpłatne karnety na basen i latem mogły 

korzystać z basenu bezpłatnie. Skatepark w Miłosławiu, przedszkole i żłobek w Miłosławiu. 

Tutaj też można powiedzieć, że od dekady ta inwestycja była poruszana na forum Rady i nie 

można było jej zrealizować. Dzięki pozyskaniu środków zewnętrznych, dzięki sprawnie 
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przeprowadzonej inwestycji od 1 września 2021 roku dzieci zyskały nowy budynek 

przedszkolny, ale również utworzono żłobek, który cieszy się ogromnym zainteresowaniem 

wśród najmłodszych mieszkańców. Z końcem roku otwarliśmy drugi żłobek – w Orzechowie. 

I to trzeba podkreślić, że na terenie powiatu nie ma gminy, która posiada dwa żłobki. A myślę, 

że ciężko poszukać w województwie wielkopolskim gminę o wielkości porównywalnej z gminą 

Miłosław, żeby w ciągu jednego roku uruchomiła przedszkole wraz z dwoma żłobkami. I te 

żłobki również zostały wybudowane w całości ze środków, można powiedzieć, zewnętrznych. 

A na najbliższe dwa lata również środki zewnętrzne zapewnione mamy na funkcjonowanie 

obydwu miejsc. Wymienione inwestycje udało się zrealizować dzięki pozyskanym funduszom 

europejskim i krajowym. I tutaj również ogromne zaangażowanie pracowników urzędu nad 

pozyskaniem, ale również rozliczeniem poszczególnych wniosków. Na wydatki majątkowe 

w roku 2021 wydaliśmy prawie 8 mln zł, co stanowiło 15% wydatków ogółem. W minionym 

roku zorganizowaliśmy również wspólnie z MCK szereg imprez kulturalnych: powitanie lata 

w Miłosławiu, słoneczny Miłosław, dożynki w Gorzycach, jarmark bożonarodzeniowy. 

Wszystkie te imprezy cieszyły się dużą frekwencją mieszkańców. Ze względu na pandemię nie 

odbył się zaplanowany koncert noworoczny w Biechowie. Wprowadziliśmy również nową 

formę eventów, jakimi są familijne soboty, organizowane wspólnie z przedszkolami. I takie 

familijne soboty odbywały się w: Miłosławiu, Czeszewie i Orzechowie. Impreza również 

w tym roku będzie organizowana w poszczególnych miejscowościach. Zorganizowaliśmy 

również tradycyjnie półkolonie dla dzieci z terenu gminy Miłosław. I to myślę, że są 

najważniejsze kwestie, które chciałbym przedstawić. Widzicie Państwo tutaj na slajdach 

szereg zdjęć z różnych uroczystości i inwestycji, które w zeszłym roku na terenie gminy 

Miłosław się odbywały i co się działo. Mam nadzieję, że raport przybliży Państwu rezultaty 

osiąganych celów i realizowanych programów przez gminę Miłosław. Myślę, że zmiana gminy 

jest widoczna i zostanie doceniona, i została doceniona przez mieszkańców. Dziękuję bardzo. 

Raport stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

b) W punkcie Debata nad raportem o stanie gminy Miłosław za 2021 rok jako 

pierwszy głos zabrał radny A. Wnuk: 

Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, Wysoka Rado! 

Czekałem na debatę nad stanem gminy, nie doczekałem się tej debaty. Może to świadczyć, 

moim zdaniem, o dwóch rzeczach. Pierwsza myślę, że jest wykluczana, to znaczy, że się nie 

znamy na niczym i o niczym nie wiemy, co się dzieje w naszej gminie. A druga to taka, że 

ufamy panu burmistrzowi, bo bardzo dobrze wykonuje swoją pracę. My przygotowując budżet 

dla pan burmistrza wraz z panią skarbnik, przygotowujemy te wszystkie inwestycje po to, żeby 

dzisiaj udzielić wotum zaufania panu burmistrzowi. Tak że myślę, że ta druga wersja jest 

najbardziej prawdopodobna. Wotum zaufania jak najbardziej się należy panu burmistrzowi. 

Dziękuję. 

Następnie głos zabrała wiceprzewodnicząca Małgorzata Bzowa: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo! Ja pozwolę sobie tylko dodać, 

że dzieje się. Jak Państwo widzicie na załączonych obrazkach, wiele się dzieje. Dzieje się 

począwszy od małych rzeczy, czyli pięknego rynku, nasadzenia róż po wielkie inwestycje, 

które zostały zrealizowane w poprzednich latach i które będą realizowane przez kolejny rok. 

To zasługa pana burmistrza, pani skarbnik i wszystkich pracowników, którzy składają się i na 
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urząd, i na jednostki, które są podległe urzędowi. Począwszy od pana, który dba o te piękne 

kwiaty skończywszy na urzędnikach, którzy siedzą i debatują, i realizują dane projekty. Myślę, 

że to był też trudny czas, bo i zarówno czas pandemii i w tej chwili czas wojny, który nas 

dotknął, czas podwyżek energii. Pewnie chcielibyśmy wszyscy, jako radni, żeby było 

realizowane jeszcze więcej. Marzymy o tym, żeby wszystkie drogi w naszej gminie były piękne 

i brukowane, ale oprócz tego, że nie samymi drogami człowiek żyje, trzeba pamiętać, że 

muszą też być imprezy dla ludzi, którzy przez cały rok byli właściwie zamknięci w takiej 

izolacji, gdzie się nic nie działo i inwestycje właśnie typu żłobek, przedszkole. Mówię, to są 

rzeczy, które też cieszą nas wszystkich, ale cieszą też mieszkańców. Możemy o tym często 

przeczytać, kiedy pan burmistrz, jego pracownicy zamieszczają relacje na Facebooku. 

Widzimy też jak żywiołowo ci mieszkańcy reagują, że cieszą się tymi wszystkimi zmianami. 

Tak że gratulując panu burmistrzowi, gratuluję wszystkim jego pracownikom za trud pracy, 

który Państwo włożyliście. Mam nadzieję, że to absolutorium, które za chwilę będzie, będzie 

takim ukoronowaniem całego tego roku. Dziękuję bardzo. 

Jako ostatni zabrał głos przewodniczący D. Strzelczyk: 

Dziękuje bardzo. Ja również przyłączam się do przedmówców. Z tych inwestycji mniejszych 

lub większych, które pan burmistrz przytoczył, mnie z racji miejsca zamieszkania wypadły 

trzy: skatepark, lampy nad Stawem Pawelskim. Ale lampy niezmiernie potrzebne, ponieważ 

tam, jeżeli chodziło o okres jesienno-zimowy było bardzo niebezpiecznie. Rodzice bali się 

wypuszczać dzieci poza osiedle, ponieważ tam po prostu nie było nic widać. A w tej chwili się 

śmieję, że to jest najbardziej chyba oświetlone miejsce w całej gminie Miłosław, jak jest noc. 

No i oczywiście najważniejsza inwestycja na pewno dla mieszkańców Lipia. Po 50 latach 

w końcu powstała droga przez wiele lat obiecywana. Teraz rozpoczęto w 2021 roku, w 2022 

zakończono. Myślę, że mieszkańcy są niezmiernie zadowoleni, że właśnie inwestycja ta została 

zakończona i mogą chodzić, jeździć po bruku. Tak że z tych trzech inwestycji oczywiście, tak 

jak tutaj pani wiceprzewodnicząca mówiła, też się przyłączam do tych gratulacji zarówno dla 

pana burmistrza, ale też kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu 

Gminy, ponieważ oni stanowią team, który widać, że jedzie w dobrym kierunku. Jeszcze jak 

dołożymy radnych, to mamy dobrze naoliwioną maszynę, która zmierza w dobrym kierunku. 

Tak że uważam rok 2021 za bardzo dobry, 2022 też się zanosi bardzo dobrze mimo różnych 

przeciwności. Widzimy teraz bardzo dużą inflację szalejącą, wiadomo, że będą spadać 

wpływy z podatku PIT itd. Ale mówię, na tę chwilę wszystko widzę, że zmierza w dobrym 

kierunku. 

c) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Miłosław wotum 

zaufania przedstawił przewodniczący D. Strzelczyk. Poinformował, że po przeprowadzeniu 

debaty nad raportem o stanie gminy za 2021 rok postanawia się udzielić Burmistrzowi Gminy 

Miłosław wotum zaufania. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Następnie pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku 

z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę 

Nr XLVII/411/22 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Miłosław wotum zaufania 

jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad 8 

a) Skarbnik Gminy Jolanta Litka przedstawiła najważniejsze założenia 

Zarządzenia Nr 34/2022 Burmistrza Gminy Miłosław z dnia 11 kwietnia 2022 r. w sprawie: 

przekazania sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Miłosław, sprawozdania 

z wykonania planu finansowego jednostek, dla których organem założycielskim jest Gmina 

Miłosław oraz informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Miłosław za rok 2021. 

Zarządzenie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu zawierało wszystkie wymagane ustawą dane poza jedną 

uwagą, którą RIO opisało, chodzi o koszty obsługi wydatków na odpady komunalne, żeby 

tutaj doprecyzować. Ja tutaj podałam kwotę ogólną, natomiast koszty obsługi 

administracyjnej wynosiły 79 134,67 zł, koszty utworzenia i utrzymania punktów selektywnego 

zbierania odpadów komunalnych PSZOK wynosiły 9 938 zł i koszty odbioru i transportu, 

zbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych 2 527 018,31 zł. Łączna kwota 

wydatków, która się znalazła w sprawozdaniu i zawiera poszczególne dane, to jest 

2 616 090,98 zł. 

Jeżeli chodzi o sprawozdanie, ono też jest podane do wiadomości publicznej. Zostało 

przesłane do biura Rady i w skrócie podam najważniejsze dane z tego sprawozdania. Jeżeli 

chodzi o kwotę dochodów po wprowadzonych zmianach w ciągu roku plan dochodów wynosił 

57 030 540,05 zł, plan wydatków 56 721 443,44 zł, plan przychodów 1 162 064,39 zł. Plan 

rozchodów nie zmieniał się w ciągu roku i wynosił 1 471 161,00 zł. Wykonanie dochody 

ogółem wyniosły 57 950 844,32 zł w tym dochody 4 676 131,12 zł, dochody bieżące 

53 274 713,20 zł. Przeprowadzono windykację podatków i opłat. Wystawiono ogółem 1529 

upomnień na kwotę 549 270,67 zł w celu wyegzekwowania należnych gminie dochodów. 

Wystawiono 234 tytuły wykonawcze, natomiast wycofano 66 tytułów wykonawczych. Skutki 

obniżenia górnych stawek podatkowych wyniosły 1 937 289,90 zł. W sprawozdaniu zawarto 

również wydzielone rachunki dochodów. Plan wydzielonych rachunków dochodów po stronie 

dochodów i wydatków wynosił 394 050 zł, wykonanie 303 246,97 zł. Na koniec roku środki na 

wyodrębnionych rachunkach zostały przekazane do budżetu Gminy. Wydatki ogółem wyniosły 

54 498 611,22 zł, w tym wydatki majątkowe 7 885 242,06 zł i wydatki bieżące 

46 613 369,16zł. Na obsługę długu publicznego wydano 98 821,95 zł. Zobowiązania 

niewymagalne na koniec roku wyniosły 1 556 087,59 zł. I one wynikają głównie z faktur, 

których termin płatności nie upłynął oraz zobowiązań wynikających z dodatkowych 

wynagrodzeń oraz pochodnych do ZUS-u i Urzędu Skarbowego. Przychody wyniosły  

3 377 700,24 zł, rozchody w wysokości 1 471 161 zł. Rozpoczynaliśmy zadłużenie kwotą 

9 221 196,35 zł. Na koniec roku zadłużenie wyniosło 7 750 035,35 zł. Jeżeli chodzi 

o informację o stanie mienia komunalnego, to też w skrócie podam wartość księgową środków 

trwałych łącznie z instytucją kultury 66 077 393,11 zł, w tym wartość księgowa gruntów 

2 562 933,85 zł. Gmina posiada również grunty Skarbu Państwa o wartości księgowej 

135 121,32 zł, której przysługuje z tego tytułu użytkowanie wieczyste. Posiada udziały 

w spółkach Międzynarodowy Dom Spotkań Młodzieży Mikuszewo w ilości 4 714 udziałów. 

W ZGK na koniec roku łączna wartość udziałów 59 813 zł. I wpisane są w zakładowym 

kapitale spółki na wartość 29 906 500 zł. To jest wkład niepieniężny wniesiony aportem. 

Gmina nie emitowała, nie nabywała akcji, nie odbierała poręczeń i gwarancji innym 
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podmiotom. Dochody uzyskane z tytułu wykonywania prawa własności łącznie na kwotę 

469 744,06 zł. 

Pan przewodniczący D. Strzelczyk otworzył dyskusję nad przedstawionym zarządzeniem. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, w związku z tym przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

b) Skarbnik Gminy Jolanta Litka przedstawiła sprawozdanie finansowe gminy 

Miłosław za 2021 rok: 

Sprawozdanie również jest podane do wiadomości publicznej, zostało omówione podczas 

Komisji Rewizyjnej. Po tym posiedzeniu zostało skorygowane jedno ze sprawozdań – zbiorczy 

bilans jednostek. Tam jest kwota zmniejszona o 30 groszy o kwotę aktywów i pasywów. 

Sprawozdanie składa sie z: bilansu z wykonania budżetu, zbiorczego bilansu jednostki, 

zbiorczego rachunku zysków i strat i informacji dodatkowej – zbiorczego zestawienia zmian 

funduszu jednostki. Bilans wykonania budżetu zamknął się sumą aktywów i pasywów na kwotę 

6 193 031,27 zł. Zbiorczy bilans jednostki budżetowej suma aktywów i pasywów 

89 003 167,37 zł, zbiorczy rachunek zysków i strat – wynik zysk netto 13 757 140,36 zł, 

zbiorcze zestawienie zmian funduszu jednostki – fundusz wyniósł 81 806 510,36 zł i zbiorcza 

informacja dodatkowa to jest uszczegółowienie sprawozdań powyżej wymienionych. 

Pan przewodniczący D. Strzelczyk otworzył dyskusję nad przedstawionym sprawozdaniem. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, w związku z tym przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

c) Pan A. Wnuk, przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił uchwałę Komisji 

Rewizyjnej nr 1/22 z dnia 19 maja 2022 r. zawierającą wniosek o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Miłosław z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. Uchwała Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

d) Pan D. Strzelczyk w tym punkcie obrad przedstawił: 

 Uchwałę Nr SO-18/0954/243/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 maja 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miłosław za 2021 rok wraz z informacją 

o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami, w której Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, wyznaczony zarządzeniem Nr 8/2022 Prezesa Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 kwietnia 2022 r. (ze zm.) w osobach: 

 Przewodnicząca: Katarzyna Kosmowska 

 Członkowie:  Małgorzata Bekała, 

    Michał Suchanek 

wyraził o sprawozdaniu opinię pozytywną z uwagą zawartą w III.7. Uwagę omówiła pani 

skarbnik w punkcie 8a. 

Pan przewodniczący zarządził dyskusję, do której nikt się nie zgłosił, w związku z tym 

przeszedł do przedstawienia kolejnej uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 Uchwała Nr SO-18/0955/191/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 9 czerwca 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłosławiu w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Miłosław z tytułu wykonania budżetu za rok 2021, 

w której Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, wyznaczony 
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zarządzeniem Nr 8/2022 Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

1 kwietnia 2022 r. (ze zm.), w osobach: 

 Przewodniczący: Katarzyna Kosmowska 

 Członkowie:  Małgorzata Bekała 

   Michał Suchanek 

wyraził opinię, że wniosek został podjęty zgodnie z wymogami prawa i jest uzasadniony. 

Pan przewodniczący zarządził dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący zaznaczył, że ww. opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu są 

dostępne do wglądu w biurze Rady. 

e) Pan przewodniczący przedstawił projekty uchwał: 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miłosław za 2021 rok, a następnie otworzył dyskusję, do której 

nikt się nie zgłosił. W związku z tym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska 

w Miłosławiu podjęła uchwałę Nr XLVII/412/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miłosław za 2021 rok 

jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Miłosław, a następnie 

otworzył dyskusję, do której zgłosił się radny A. Wnuk: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo! 

Dwa miesiące temu skończyła się pandemia i tak bardzo łatwo przeszliśmy do porządku 

dziennego, że jest tak fajnie, tak normalnie i jest dobrze. Musimy przypomnieć sobie rok 2021, 

kiedy nie było tak fajnie, kiedy nie było tak dobrze. Chciałbym odpowiedzieć sobie na pytanie, 

dlaczego dzisiaj warto oddać głos za absolutorium dla Pana Burmistrza Huberta 

Gruszczyńskiego za rok 2021. Pan burmistrz ze swojej skromności zapewne nie wymienił 

wszystkiego, co robi, bo jest tego bardzo dużo. 23 inwestycje, które pozwoliłem sobie 

sprawdzić w naszej informacji o raporcie z gminy Miłosław na kwotę 6 800 000 zł. 

Ja pamiętam pierwsze absolutorium w 2019 r., kiedy siedzieliśmy tutaj i 40 min. oglądaliśmy 

zdjęcia, które pan burmistrz nam przedstawiał, dzisiaj zapewne nie starczyłoby nam 1,5 h czy 

2 h na to, żeby obejrzeć wszystkie te zdjęcia i obejrzeć wszystkie te inwestycje, które pan 

burmistrz i my jako rada realizujemy. Pozwoliłem sobie tutaj zrobić takie zestawienie 

i zobrazować, jak to jest dzisiaj w gminie Miłosław na przestrzeni kilku lat. Krótko, bo 

najważniejsze jest to dzisiejsze absolutorium, ale rok 2018 zadłużenie gminy wynosiło prawie 

11 200 000 zł, rok 2019 zadłużenie 10 500 000 zł. Dzisiaj mamy zadłużenie na poziomie  

7 700 000 zł, z czego wynik budżetu w roku 2018 to było minus 3 mln zł, a dzisiaj w 2021 r. 

mamy plus 3 400 000 zł. Rozpocząłem swoje wystąpienie od tego, że zapomnieliśmy tak łatwo 

o pandemii, ale musimy pamiętać, że rok 2021 to była wielka niewiadoma. A się okazuje, że 

dzisiaj przy tak dobrym gospodarowaniu, już dzisiaj padały słowa pochlebne dla pani 

skarbnik, dla urzędników , dla sekretarza, dla każdego pracownika w Urzędzie Gminy, który 

przyczynił się do tego, że ten rok 2021 przeszedł nam, powiedziałbym, pięknie, bardzo ładnie. 

Myślę też, że warto dzisiaj oddać swój głos za absolutorium dla Pana Burmistrza, dlatego że 

my wszyscy radni tutaj wespół współpracujemy i myślę, mam nadzieję, że to czwarte 

absolutorium będzie tak piękne i tak miłe, że będzie w 100% oddany głos za absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Miłosław. Dziękuję bardzo. 
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Nikt więcej nie zabrał głosu, dlatego przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku 

którego Rada Miejska w Miłosławiu podjęła uchwałę Nr XLVII/413/22 w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Miłosław jednomyślnie – 12 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pan przewodniczący D. Strzelczyk, w towarzystwie wiceprzewodniczącej Małgorzaty Bzowej 

i wiceprzewodniczącej Anny Woźniak, pogratulował panu burmistrzowi Hubertowi 

Gruszczyńskiemu, wręczając kwiaty od Rady Miejskiej w Miłosławiu. 

W imieniu pracowników Urzędu Gminy gratulacje złożyły i wręczyły kwiaty pani Anita 

Kraska, Sekretarz Gminy i pani Jolanta Litka, Skarbnik Gminy. Następnie pan burmistrz 

zabrał głos: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Wysoka Rado! Chciałbym po pierwsze 

podziękować Państwu Radnym za zaufanie, za jednomyślność, bo to też jest ważne dla mnie 

jako Burmistrza i myślę, że dla pracowników urzędu, że to absolutorium wspólnie 

otrzymaliśmy jednomyślnie. Myślę, że to jest jakby dowód tego, że ufacie Państwo nam 

i wspólnie realizujemy wiele celów. Ja myślę, że ten cel główny, który sobie postawiliśmy na 

początku kadencji, to był rozwój gminy Miłosław, ale też inwestycje. I to dzięki Państwa 

dobrej woli, dobrej współpracy mnie, jako Burmistrzowi, ale też pracownikom urzędu udaje 

się te wszystkie inwestycje realizować. I myślę, że to hasło „Gmina wielu możliwości”, które 

będzie nam w tym roku przyświecać, będzie skutecznie realizowane i dzięki tej dobrej 

symbiozie Rady Miejskiej i Zarządu, czyli Burmistrza Gminy Miłosław, pracowników Urzędu 

Gminy, kierowników referatów, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów, ale także 

radnych będzie możliwe do realizacji. Jeszcze raz dziękuję Państwu Radnym – w imieniu 

własnym, ale także pracowników Urzędu Gminy – za jednomyślność, za oddanie 12 równych 

głosów, za to że możemy wspólnie realizować cele dla mieszkańców i dla gminy Miłosław. 

Dziękuję jeszcze raz. 

Następnie pan przewodniczący Dawid Strzelczyk krótko podsumował wynik głosowania: 

Dziękuję, Panie Burmistrzu. Myślę, że musiało tak być ponieważ na każdej kolejnej sesji, 

prawie przy wszystkich uchwałach jest niemalże jednomyślność, tak że obaw chyba nie było. 

Ad 9 

W punkcie Pytania i wnioski radnych nikt nie zabrał głosu. 

Ad 10 

W punkcie Wolne głosy i informacje głos zabrał pan burmistrz H. Gruszczyński: 

Chciałbym przy okazji dzisiejszej sesji zaprosić wszystkich dzisiaj tu obecnych, ale również 

mieszkańców gminy Miłosław. W sobotę będzie powitanie lata i taki festyn z okazji właśnie 

powitania wakacji odbędzie się w Miłosławiu. Zapraszam wszystkich już dzisiaj. W niedzielę 

również zapraszam do parku. Tam będzie wiele atrakcji, ale również piknik z produktem 

polskim w ramach Koła Gospodyń Wiejskich z terenu powiatu wrzesińskiego. Będzie 

organizowany festyn wspólnie z Ministerstwem Rolnictwa, z KOWR-em, Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Tutaj już też bardzo serdecznie zapraszam. 

W okresie wakacyjnym będzie wiele różnych imprez i też przy tej okazji chciałbym zaprosić. 

Ale 27 sierpnia, pewnie to będzie przed kolejną sesją, odbędą się dożynki gminne 
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w Miłosławiu. Przy tej okazji również dzisiaj chciałbym już poinformować, ale również myślę, 

że w ciągu najbliższych 2–3 tygodni odbędzie się spotkanie w Urzędzie Gminy w Miłosławiu. 

Bo chcielibyśmy, tak jak to było w 2019 r. w Białym Piątkowie, żeby swoje stoiska również 

wystawiły sołectwa. Przy tej okazji już dzisiaj Państwa Sołtysów proszę o to, żebyście się 

zaangażowali i wspólnie z nami te dożynki i święto plonów w Miłosławiu zorganizowali. Od 

soboty 25 czerwca rusza również basen w Orzechowie. I tutaj również zapraszam wszystkich 

do korzystania. A wszyscy uczniowie szkół z terenu gminy Miłosław otrzymają bezpłatne 

karnety. Dzieci w wieku przedszkolnym i młodsze również mogą korzystać bezpłatnie bez 

karnetu z basenu. Więc 25 czerwca – sobota – startujemy. I już dzisiaj wszystkich Państwa 

zapraszam na basen do Orzechowa. Dziękuję bardzo. 

Ad 10  

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad pan przewodniczący D. Strzelczyk zamknął 

XLVII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, dziękując wszystkim za uczestnictwo. 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

  (-) Anna Jakubowska         (-) Dawid Strzelczyk 

Wykaz załączników do protokołu: 

1. Lista obecności. 

2. Informacja Przewodniczącego o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Uchwała Nr XLVII/403/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

własności nieruchomości położonych w Miłosławiu, rejon Stawu Pawelskiego. 

6. Uchwała Nr XLVII/404/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 

i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

7. Uchwała Nr XLVII/405/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego położonego w Orzechowie przy ul. Miłosławskiej 48 

i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

8. Uchwała Nr XLVII/406/22 w sprawie uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu 

publicznego na terenie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego „Pradolina 

Miłosławska”. 

9. Uchwała Nr XLVII/407/22 w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

krajobrazowego województwa wielkopolskiego. 

10. Uchwała Nr XLVII/408/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Enea Operator Sp. z o.o. 

11. Uchwała Nr XLVII/409/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

12. Uchwała Nr XLVII/410/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miłosław na lata 2022–2030. 
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13. Raport o stanie gminy Miłosław za 2021 rok. 

14. Uchwała Nr XLVII/411/22 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Miłosław 

wotum zaufania. 

15. Zarządzenie nr 34/2022 Burmistrza Gminy Miłosław z dnia 11 kwietnia 2022 r. 

16. Uchwała nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu 

budżetu Gminy Miłosław za 2021 rok i wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Miłosław za 2021 rok. 

17. Uchwała Nr XLVII/412/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miłosław za 2021 rok. 

18. Uchwała Nr XLVII/413/22 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Miłosław. 

 

 


